
 

 

凱基商業銀行股份有限公司香港分行 網路銀行服務申請書 

KGI Bank Co., Ltd., Hong Kong Branch E-Banking Service Application Form 

致：凱基商業銀行股份有限公司香港分行 

To：KGI Bank Co., Ltd., Hong Kong Branch 
Note 注意： 1、請用正楷填寫，並在適當地方加上剔號。Please complete in Block Letters and tick where applicable  2、請刪

去不適用者。Please delete whichever is not applicable. 

A、客戶資料 Customer Details 

B、申請資料 Application Details 

C、客戶聲明 Client Declaration 

Ｄ、銀行使用 Bank Only 

 

客戶名稱 Customer Name 
 

客戶帳號 Customer A/C No. 
 

身份證明文件 
Identification Document Details 

(請列出留存於本行的身份證明文件號碼 

Please provide all ID Document Numbers 

maintained with the Bank) 

□ 個人戶 Individual Account： 

所有帳戶持有人的香港身份證號碼或其他護照號碼 HK ID Card or Passport Nos. of all 

account holder(s) ：__________________________________ 

□ 公司戶 Company Account： 

商業登記證號碼 (香港註冊及其他)或統一編號(台灣註冊) B.R. Certificate No. (For 

company registered in Hong Kong or elsewhere) or Unified Business No. (for 

company registered in Taiwan): ________________________________ 

網路銀行服務約定 
E-Banking Service 

□ 申請網路銀行服務；使用本服務所需之客戶基本資料同申請(變更)書所載 Application for E-

Banking Services; Customer information required for application is same as stated in Application 

(Change) form. 

□ 變更網路銀行電子信箱/行動電話 Change E-Banking Email/ Mobile phone. 一併變更留存於貴

行之電子信箱及行動電話 Also change the E-mail/ Mobile phone number retained with the Bank. 

(1). 電子信箱 E-mail: ________________________ 

(2). 行動電話 Mobile phone:________________________  

□ 註銷網路銀行服務 Cancellation of E-Banking Services 

1. 本人(等)證實上述資料乃屬正確及完整，並授權凱基商業銀行股份有限公司香港分行(「銀行」)向任何方面求證。 

I/We confirm that the information given above is correct and complete, and authorize KGI Bank Co., Ltd., Hong Kong Branch (“the Bank”) to verify the information in this form from 

any source you may choose. 

2. 本人(等)確認及聲明，本人(等)已獲得一份《銀行服務條款及細則》副本，且本人等已詳細閱讀及明白當中《第四部份 – 網路銀行服務特定條文》適用於網路銀行業務服務

的條款，亦同意受該等條款及本申請書之條款所規範。 

I/We, acknowledge and declare that a copy of the “Terms and Conditions of Banking Service” has been provided to me/us. I/We have also read, understood the provisions of its Part IV 

– Specific Provisions for Internet Banking, which are applicable to Internet Banking Service and agree to be governed by them as well as by the terms set out in this application form. 

3. 本人(等)同意銀行可因業務及/或法規之需要，不時修改適用於網路銀行業務服務之條款及細則，而有關改動將於銀行的官方網站以代通知。本人(等)亦同意將不時受此等修
改規範。 

I/We agree that the Bank may from time to time amend any terms and conditions applicable to Internet Banking Service in accordance with business and/or regulatory requirements and 

that I/we shall be notified with such amendments which posted on the Bank’s official website. I/We further agree that I/we shall be bound by such amendments from time to time. 

4. 本人(等)知悉，本申請書之中文版僅為參考之用。如果本申請書之英文版及中文版間存在任何差異時，應以本申請書之英文版為準。 

I/We acknowledge that the Chinese version of this application form is for reference only. The English version of this application form shall prevail in the case there is any discrepancy 

between the English and the Chinese versions. 

 

 

 

客戶簽署及蓋存款留存印鑑，公司戶請加蓋公司章 Client(s) Signature(s) and Company Chop as per specimen held in Deposit Dept. 

主管 Manager 經辦 Maker 核對簽章 S.V. 照會 Checker 
    

日期 

Date 

日 day/月 month/年 year 

/ / 

 


